

First Session, Forty-fourth Parliament,
70-71 Elizabeth II – 1 Charles III, 2021-2022

Première session, quarante-quatrième législature,
70-71 Elizabeth II – 1 Charles III, 2021-2022

HOUSE OF COMMONS OF CANADA

CHAMBRE DES COMMUNES DU CANADA

BILL C-307

PROJET DE LOI C-307

An Act to amend the Canada Labour Code
(menstrual products)

Loi modifiant le Code canadien du travail
(produits menstruels)

FIRST READING, NOVEMBER 21, 2022

PREMIÈRE LECTURE LE 21 NOVEMBRE 2022

MR. DAVIES

M. DAVIES

SUMMARY

This enactment amends the *Canada Labour Code* to require federally regulated employers to make free menstrual products available at the work place.

SOMMAIRE

Le texte modifie le *Code canadien du travail* afin d'exiger que les employeurs sous réglementation fédérale fournissent des produits menstruels gratuits sur le lieu de travail.

BILL C-307

An Act to amend the Canada Labour Code (menstrual products)

His Majesty, by and with the advice and consent of the Senate and House of Commons of Canada, enacts as follows:

R.S., c. L-2

Canada Labour Code

1 Subsection 125(1) of the *Canada Labour Code* is amended by adding the following after paragraph (i): 5

(i.1) make free menstrual products readily available to persons who are granted access to the work place, in accordance with the regulations;

PROJET DE LOI C-307

Loi modifiant le Code canadien du travail (produits menstruels)

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement du Sénat et de la Chambre des communes du Canada, édicte :

L.R., ch. L-2

Code canadien du travail

1 Le paragraphe 125(1) du *Code canadien du travail* est modifié par adjonction, après l'alinéa i), de ce qui suit : 5

i.1) conformément aux règlements, de mettre à la disposition de toute personne à qui il permet l'accès au lieu de travail des produits menstruels gratuits et facilement accessibles; 10